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‘Ik denk niet zozeer in
termen van carrière’
KOOS BIJLSMA

Gefeliciteerd met uw kandida-
tuur. Waarom terug in de poli-
tiek?
,,Met veel plezier heb ik tweeën-
half jaar gewerkt bij kinderop-
vangorganisatie Sinne in Leeu-
warden. Daar heb ik twee reorga-
nisaties achter de rug. Die zorg-
den er onder meer voor dat er nu
meer structuur is in de financiën
van de organisatie. Intussen bleef
de politiek kriebelen. Op een na-
tuurlijk moment komt dan in-
eens de gemeente Leek voorbij.’’

Wat spreekt u aan in Leek?
,,Ik heb goeie gesprekken gehad
met de andere wethouders en de
fractievoorzitters van de mede-
coalitiepartijen CDA en PvdA. Ei-
genlijk klikte het onmiddellijk.
Dit in combinatie met het gege-
ven dat er een fiks probleem is in
Leek na het onverwachte overlij-
den van wethouder Rien Honnef.
Dat maakte dat ik ‘ja’ heb ge-
zegd.’’

Is het relatief kleine Leek niet be-
neden het niveau van een oud-
wethouder uit de stad?
,,Dat is me al vaker gevraagd.
Maar of het nu Groningen is, Am-
sterdam of Ten Boer: de proces-

Na vier jaar ‘afkicken’ keert de 56-
jarige Groningse oud-wethouder
Karin Dekker (GroenLinks) terug
in de politiek. Het gemeentehuis
van Leek wordt begin oktober
haar nieuwe uitvalsbasis.

sen zijn overal dezelfde. Burgers
hebben overal gelijke irritaties
omtrent besluiten. Of het in de
wijk Helpman is of in Boerakker,
dat maakt geen verschil. Zelf
denk ik niet zozeer in termen van
carrière. Even heb ik nog overwo-
gen me beschikbaar te stellen
voor de Tweede Kamer. Maar de
Haagse politiek staat voor mij te
ver af van mensen.’’

Van u wordt gezegd dat u in de
stad met uw ambtenaren niet al-
tijd even zachtzinnig omsprong.
,,Dat beeld van mij is inderdaad
ontstaan. Ik ben ook een stevige
bestuurder die vindt dat ambte-
naren ten dienste staan van de
politiek en niet andersom. Als
ambtenaren niet doen wat je met
ze hebt afgesproken, spreek ik ze
hierop aan. Maar kwetsen is niet
wat ik wil. Daarvoor heb ik wel
eens spijt betuigd. Relaties goed
houden ben ik steeds belangrij-
ker gaan vinden.’’

Hoe traumatisch was voor u in-
dertijd het afblazen van de re-
giotram?
,,Dat de tram er niet is gekomen
vind ik nog steeds jammer. Ik ben
vier jaar geleden opgestapt, toen
de toenmalige collegepartijen
D66 en SP achter mijn rug om in-
eens hun steun aan de tram in-
trokken. Dat kwam voor mij als
een mokerslag. Achteraf zeg ik:
misschien was ik al te gefocust op
dit ene thema. In Leek ga ik me
onder meer inzetten voor het
Fietspad Plus naar Groningen.’’

Karin Dekker keert terug in de politiek.


